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Abstract (en)
The device has a double circuit type vortex tube (14) i.e. ranque tube, comprising an inlet (18) connected to an element (16) e.g. low pressure
compressor of turbomachine (10), and a cool air outlet (24) connected to a heat exchanger (50). The outlet of the tube is connected to an inlet
(34) of a secondary circuit of the heat exchanger. The tubes supplies, at the outlet, cool air whose temperature is 50 degree Celsius lower than the
temperature of pressurized air supplied at the inlet (18).

Abstract (fr)
Dispositif de refroidissement d'un équipement électrique ou électronique (12) dans une turbomachine (10), tel qu'un boîtier de commande
d'actionneurs de géométries variables, ce dispositif comprenant au moins un tube Vortex (14) comprenant une entrée (18) raccordée à des moyens
d'alimentation en air pressurisé prélevé sur un élément (16) de la turbomachine, et une sortie (24) d'air froid raccordée à des moyens (50) de
refroidissement de l'équipement électrique (12).
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